
 

 

 

 

Acta de la Junta de Facultat de Psicologia 

Número de l’acta: 35 

Tipus de sessió: Ordinària 

Data: 5/5/2025 

Hora: 15:00 

Lloc: Sala de Graus 

 

Hi assisteixen: 
PROFESSORAT-SECTOR A: Enrique Baleriola, Sergi Ballespí, Tomás Blasco, Albert Bonillo, Cristina 

Cambra, Leonor Cantera, Judit Castellà, Andres Chamarro, Ramon Cladellas, Margalida Coll, David 

Costa, Sonia Darbra, Miquel Domenech, Silvia Edo, Albert Espelt, Jordi Fauquet, Joel Feliu, Albert 

Fornieles, Estel Gelabert, GemmaGuillazo, Lupicinio Iñiguez, Jose Maria Losilla, Luz Maria Martinez, 

Nuria de la Osa, Eva Parrado, Eva Penelo, Mariona Portell, Yago Ramis, David Sanchez, Antoni Sanz, 

Pilar Segura, Carrasumada Serrano, Olga Soler, Susana Subirà, Miquel Torregrossa, Anna Vale, Carme 

viladrich, Jaume Vives 

PROFESSORAT-SECTOR B: Jesús Rojas 

ALUMNAT-SECTOR C: Arnau Estévez, Aitana Martínez, Sara Rios, Jana Vila, 

PAS-SECTOR D: Jose Costa, M. Jesús Nebrera, Teresa Sánchez 

No hi assisteixen:  

PROFESSORAT-SECTOR A: Laura Aldavert, Ibis Marlene Alvarez, Ferran Balada, Monica Balltondre, 

Silvia Blanch, Lluis Capdevila, Antoni Castello, Lorena Chanes, Jenny Cubells, Joan Deus, Eduardo 

Doval, David Duran, Adriana Gil, Roser Granero, Juan vicente Luciano, Margarita Martí, Elena Martín, 

José Reinaldo Martínez, Joana Moix, Carlos Monereo, Marisela Montenegro, Anna Muro, Roser Nadal, 

Jose Blas Navarro, Marcos Pallares, Marta Portero, Tatiana Rovira, Javier Tirado, Neus Vidal 

PROFESSORAT-SECTOR B: Martín Mora 

ALUMNAT-SECTOR C: Amets Echegurem, Eloy Fernandez, Mònica Gelpí, Harshita Harshita, Rut 

Massafret 

PAS-SECTOR D:  

 

 



 

S’excusen:  

PROFESSORAT-SECTOR A: Maria Alvarez, Melina Aparici, Mar Badia, Belen Barajas, Xavier Borras, 

Albert Feliu, Antoni Font, Silvia Fuentes, Teresa Gutierrez, Jose Luis Lalueza, Joaquim Limonero, Marisol 

Mora, Alcia Peralta, Joan Pujol, Beatriz San Roman, Mertixell Torras 

PROFESSORAT-SECTOR B:  Marta Borrueco, Anna Jordana 

ALUMNAT-SECTOR C  

PAS-SECTOR D:  

 

ORDRE DEL DIA 

1.  Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta de Facultat (JF34 del 2 de 
desembre de 2024)   

2.  Informacions sobre el nou edifici  
3.  Informacions sobre el procés electoral per a l’elecció de Degà/Degana  
4.  Aprovació, si escau, del tancament de l’Exercici Econòmic de 2024 i de la 

proposta de Pressupost de la Facultat per al 2025  
5.  Torn obert de paraules. 

 

El Degà dona la benvinguda a totes les persones assistents i comenta que, degut a l’avís de possibilitat 
de pluges intenses durant la tarda, intentarà que la sessió es desenvolupi de manera àgil per finalitzar-la 
abans de la hora inicialment prevista. A continuació, el Secretari procedeix a la lectura de les persones 
que han excusat la seva assistència. 

 

PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta de Facultat (JF34 del 2 de desembre de 2024)  

L’acta és aprovada per assentiment. 

 

PUNT 2: Informacions sobre el nou edifici  

El Degà explica que, després de les eleccions a Rector/a, s’ha reactivat l’elaboració del projecte del nou 
edifici per a la Facultat. Aquesta elaboració ha portat a una modificació del projecte inicial i comporta 
dues fases. En una primera fase es construirà un edifici, compartit amb l’Institut de Neurociències, que 
inclourà exclusivament despatxs i laboratoris. En una segona fase, es construirà un edifici adjunt en el 
qual s’ubicaran els espais dedicats a l’activitat docent de la Facultat. El Degà especifica que, tot i que el 
disseny de l’edifici de la primera fase ja està en marxa, l’elaboració del segon edifici és previst que 
comenci aviat, amb la intenció que entre la finalització de l’un i de l’altre passi el mínim temps possible. 
Aclareix, finalment, que el trasllat de la nostra Facultat no es farà fins que no estiguin disponibles tots 
dos edificis. 

 

 



Tot seguit, i amb la presentació d’unes imatges i croquis, el Degà mostra el disseny previst per al primer 
edifici, que disposarà d’un sòtan on s’ubicaran laboratoris, un pàrking, i tres plantes (planta baixa i dos 
pisos). Aquest edifici, que, provisionalment, ha rebut el nom d’Edifici Zenit, tindrà una superfície de 
16.000 metres quadrats i considera que serà prou ampli com per a acollir tot el professorat i personal 
investigador de la Facultat, així com també el personal del PTGAS. El Degà considera que el nou edifici 
comporta una important millora i indica que la seva estructura serà semblant a la que té l’edifici del ICTA, 
per la qual cosa encoratja les persones de la Junta a fer una visita a aquest edifici per conèixer millor com 
seran els espais que es dissenyaran.  

El professor Miquel Domènech comenta que seria important que el nom d’Edifici Zenit no es consolidi, i 
que la denominació final de l’edifici garanteixi la identificació i visibilitat de la Facultat de Psicologia. El 
Degà respon que sobre aquest aspecte no hi ha encara res decidit i que, evidentment, es vetllarà per tal 
que el nom de la nostra Facultat estigui clarament referenciat.  

Sense cap més intervenció, es dona per tancat aquest punt de l’Ordre del Dia i es passa al següent. 

 

PUNT 3: Informacions sobre el procés electoral per a l’elecció de Degà/Degana  

El Degà recorda que el calendari electoral está a punt d’iniciar-se i que entre el 13 i el 23 de maig 
estarà obert el període de presentació de les candidatures. És important que es presentin 
candidats/ates perquè no interessa obrir un període de provisionalitat, atès que això comportaria 
un període de ralentització o, fins i tot, de paràlisi dels projectes i tasques que estan en marxa, la 
qual cosa no convè en absolut a la Facultat. El Secretari explica que amb els nous Estatuts, la 
ponderació de vot dels diferents estaments canvia i que està a l’espera de rebre aquesta informació. 
D’altra banda, explica també que el Gabinet Jurídic ha informat del procediment que s’ha de seguir 
en cas que no es presenti cap candidat/ata a Degà/na. Segons aquest procediment, el Degà sortint 
ha de designar una terna al Rector, el qual nomenarà, d’entre els membres de la terna proposada, 
la persona que assumirà les tasques de Degà/na durant un termini màxim d’un any. Finalment, el 
Degà recorda que, amb la nova llei, el període del mandat del/de la Degà/na serà de sis anys i no de 
tres anys com fins ara. No obstant això, també indica que no és obligatori que el mandat arribi fins 
al final d’aquest període. Per últim, recorda que en diverses sessions de Junta Permanent d’aquest 
curs, i també a l’anterior Junta de Facultat, del passat 2 de desembre de 2024, ja es va informar que 
a finals del present curs finalitzava el mandat de l’actual Degà i que es convocarien eleccions. 

S’obre un torn de paraules i el professor Miquel Domènech comenta que el temps per a la 
presentació de candidatures no és suficient com per a elaborar una proposta que compti amb un/a 
Degà/na i un equip sòlid, i demana que es facin consultes sobre la possibilitat d’ampliar aquests 
terminis. El Degà es compromet a fer aquesta consulta, però recorda que el calendari electoral ja 
està definit i que, en principi, cal ajustar-se al que aquest calendari indica. 

Atès que no hi ha cap més intervenció, es passa al següent punt de l’Ordre del Dia.    

 

PUNT 4:  Aprovació, si escau, del tancament de l’Exercici Econòmic de 2024 i de la proposta de 
Pressupost de la Facultat per al 2025 

El Secretari i Vicedegà d’Economia i Infraestructures explica, en línies generals, les inversions realitzades 
en 2024 i les raons per les quals els romanents d’aquest Exercici han estat superiors a les que va haver 
l’any 2023. Les causes van ser degudes, principalment, a les demores en l’entrega dels materials 
necessaris per a la remodelació del vestíbul de la Facultat. A hores d’ara, i un cop rebuda l’autorització 
corresponent per a utilitzar aquests romanents per a cobrir les despeses de les obres del nou vestíbul, 



s’espera que la remodelació es pugui dur a terme a finals de juny. També informa que els altres 
romanents, tal com s’indica a la documentació aportada a la Junta (vegeu Annex 1), es destinaran a la 
revista Quaderns de Psicologia i a l’electrificació d’espais docents. Finalment, indica que els romanents 
previstos per a la reconversió de l’espai del SPL no es podran utilitzar amb aquesta finalitat perquè no 
està previst que aquest servei canviï d’ubicació durant l’any 2025. El Vicedegà proposa fer servir aquest 
romanent per a ampliar l’electrificació dels espais docents, atès que la partida destinada a això, i 
anteriorment descrita, no pot abastar tot el que es necessita.  

No es produeix cap pregunta ni intervenció per part de les persones de la Junta i l’Exercici de 2024 és 
aprovat per assentiment. 

Tot seguit, el Vicedegà explica la proposta de pressupost de 2025 (vegeu Annex 2 ) tot aclarint que, quan 
es va elaborar, amb l’acord de la Comissió d’Economia, no estaven encara aprovats els pressupostos de 
la UAB per a aquest any. En aquest sentit, s’han seguit, en línies generals, els mateixos criteris que en 
2024 i s’han previst uns imports semblants als de l’any passat. Comenta que, els criteris de repartiment 
de pressupost per als Departaments han estat prèviament analitzats pels equips de direcció, els quals 
han donat el seu vist-i-plau. Finalment, explica que, com cada any, hi haurà una partida per a la 
convocatòria de material docent que s’obrirà aviat i adelantarà el seu calendari respecte al d’altres anys 
per tal de disposar d’un marge de temps més ampli per fer les compres i garantir que els materials 
estiguin disponibles en el moment en que les activitats docents ho requereixen. En aquest sentit, lamenta 
que l’any passat certs materials no van arribar a temps malgrat que els tràmits de compra es van fer dins 
d’un termini de temps raonable, i per això enguany ha avançat la convocatòria al mes de maig.  

No es produeix cap pregunta ni intervenció per part de les persones de la Junta i la proposta de 
pressupostos per a l’Exercici de 2025 és aprovada per assentiment. 

  

PUNT 5: Torn obert de paraules 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat recorda que demà, 6 de maig, a partir de les 13.30 es farà 
una sessió formativa sobre la metodologia docent d’Aprenentatge i Servei que està adreçada a tot el 
professorat.  

Sense cap més assumptes per tractar, el dia 5/5/2025 a les 16:15 hores el President aixeca la sessió, de 
la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

 

 

 

El secretari        Vist i plau 
El President 

 

 

 

Tomás Blasco          Ander Chamarro   

  



ANNEX 1: 

Resum  Exercici  2024 
 
 
 
 

 
 
 

  



ANNEX 2: PROPOSTA DE PRESSUPOST PER 
A 2025 
 

 



7 
 

 

 
 

 


